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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

خواندنی از ورزش ایران

شهید س��ید »محس��ن صانعی مهری« در ماه 
رمضان س��ال 1343 در تهران متولد شد. دوره پنج 
س��اله ابتدایی را در دبس��تان فضیلت نارمک تهران 

گذراند.
در سال 1350 به علت ماموریت پدر، به کشور 
عراق مس��افرت نمود و تحصیلات راهنمایی و سال 
اول دبیرستان را در مدرسه علوی ایرانیان در نجف 
گذراند. این مس��افرت مقارن با ایام تبعید حضرت 
ام��ام در نجف ب��ود و با ایجاد علاقه ش��دید در وی 

به یاد شهید »سیدمحسن صانعی مهری«
ای مردم! سعادت در پیروی از امام است

نس��بت به امام خمینی، هر شب افتخار دست بوس��ی و همراهی امام را در مرقد 
مولی الموحدین)ع( می یافت.

بعد از بازگشت از سفر عراق دوره دبیرستان را در دبیرستان کمال )احمدیه( 
تهران به پایان رس��اند و در س��ال 62 موفق به اخذ مدرک دیپلم گردید و بعد از 
ش��رکت در کنکور سراسری دانشگاه در رش��ته آبیاری پذیرفته شد. اما به دلیل 
عدم علاقه به رش��ته مورد نظر در س��ال 63 مجددا در کنکور شرکت کرده و در 
رشته فنی مهندسی دانشگاه تهران قبول شد.از این زمان به بعد، حضور در جبهه 
و کلاس های درس دو کار توأمان وی ش��ده بود. تا اینکه س��رانجام در 27 اسفند 
1365 در جبهه های نبرد حق علیه باطل در شلمچه به درجه رفیع شهادت نائل 
شد.در قس��متی از وصیت نامه این شهید آمده است:خدایا! بیشترین و بزرگترین 
کاری که می توانستم بکنم همین بود که به جبهه بیایم به امید هجرت به سوی 
تو. خدایا اگر خواسته باشی با عدل خود اعمال مرا محاسبه کنی در عاقبت خود 
بیمناکم.ای مردم! س��عادت در جبهه است. س��عادت در پیروی از امام است. امام 

را تنها نگذارید.

رشت-خبرنگار کیهان:
رئیس سازمان ورزش بسیج کشور از شناسایی و ساماندهی 

3 هزار نونهال و نوجوان بسیجی ورزشکار کشور خبر داد.
س��رتیپ کاظم یزدانی که در مراس��م افتتاحیه پنجمین المپیاد 
فرهنگی ورزشی پایگاههای استعدادیابی سازمان بسیج کشور در رشت 
سخن می گفت اظهار داشت: با اجرای طرح استعدادیابی سازمان بسیج 
که از 3 س��ال پیش آغاز شده است، تاکنون 3 هزار نفر از ورزشکاران 
بس��یجی نونهال و نوجوان کش��ور شناسایی و س��اماندهی شده اند و 
امیدواریم در مدت 3 تا 7 سال آینده نخبگان ورزشکار بسیجی که در 
این پایگاهها در حال تعلیم هستند به تیمهای ملی کشورمان راه یابند.
وی در ادامه به اجرای طرح س��اخت سالن ورزشی صالحین سپاه 
اشاره کرد و افزود: قرار بود در مدت 5 سال 3 هزار و 400 سالن ورزشی 
ساخته شود که تاکنون یکهزار و 200 سالن به بهره برداری رسیده و 
پیش بینی می شود تا پایان امسال 600 سالن دیگر نیز ساخته شود.

رئیس س��ازمان بسیج کشور خاطرنشان ساخت: تاکنون 17 هزار 
مربی و داور ورزش��ی آموزش و تعلیم دیده اند تا بتوانند ورزش��کاران 

بسیجی را در رشته های مختلف قهرمانی و همگانی آموزش بدهند.

جامعه بازرگانان و صنعتکاران اس�تان بوش�هر در ساخت 
خیمه گاه حضرت  ابوالفضل همکاری خواهند داشت.

رئیس سازمان صنعت،  معدن و تجارت استان بوشهر صبح دیروز 
در نشستی با مسئولان س��تاد بازسازی عتبات عالیات استان بوشهر 
گفت: جامعه بازرگانان، صنعتکاران و اصناف اس��تان بوشهر با افتخار 
در س��اخت خیمه گاه حضرت ابوالفضل العب��اس)ع( در کربلای معلی 
همکاری خواهند داشت.به گزارش خبرگزاری فارس، عباس تابش با 
اشاره به علاقه مردم ولایتمدار استان به اهل بیت عصمت و طهارت)ع( 
ادامه داد: مقرر شده است که طی چند روز آینده جلساتی با مدیران 
واحدهای صنعتی، معدنی، اصناف و تجار استان در خصوص چگونگی 
همکاری در این امر خیر و خداپس��ندانه برگزار ش��ود تا در خصوص 

مساعدت های لازم تصمیم گیری و نتیجه اعلام شود.

پ�روژه تولید مش�ترک س�یگار صبح دی�روز با حضور 
مس�ئولان ایران و کرواس�ی در مجتمع دخانیات مازندران 

آغاز شد.
شرکت دخانیات برای تکمیل چرخه صنعت دخانیات کشور در 
نهایت با شرکت تی دی آر کرواسی برای احداث کارخانه سیگارسازی 
تواف��ق ک��رده بود. این پ��روژه از 20 فروردین 91 آغاز ش��د و در 

20 مرحله به توافق رسید.
ب��ه گ��زارش تس��نیم، مدیر مجتم��ع دخانیات مازن��دران در 
مراس��م افتتاح این کارخانه اظهار کرد: این کارخانه در فضایی به 
مس��احت 11 هزار متر مربع برای جانمایی ماش��ین آلات و انبارها 
و با س��رمایه گذاری 30 میلیاردی مجتمع دخانیات ایران و 170 

میلیاردی کمپانی تی دی آر کرواسی به بهره برداری اولیه رسید.
محمود کاظم زاده افزود: این کارخانه در سه فاز تعریف شده که 
فاز اول شامل دو خط ماشین سیگارت سازی و بسته بندی با تولید 
سالانه یک میلیون و 800 هزار سیگار، خط دوم ماشین سیگارت 
سازی با تولید سالانه 2 میلیون نخ و فاز سوم با تولید دو میلیون 
و 400 هزار نخ در سال است و نیز این کارخانه با ظرفیت اشتغال 

150 نفر در مجتمع دخانیات مازندران افتتاح شده است.

مسئول مشارکت های مردمی ستاد بازسازی 
عتبات عالیات کش�ور گفت: 90 درصد بازسازی 
و ساخت و س�ازهای عتبات عالیات در عراق را 

ایرانیان برعهده دارند.
به گزارش ایرنا، قاس��م سراجان یکشنبه شب در 
نشس��ت هماهنگی ستاد بازس��ازی عتبات عالیات با 
معدنکاران شمال فارس افزود: استان فارس به عنوان 
س��تاد معین در س��امرا رتبه اول را در بین ستادهای 

بازسازی استان های دیگر کشور دارد.

وی گفت: صحن حضرت زهرا)س( حدود 209 هزار 
متر مربع مساحت دارد که شامل رواقها، شبستان ها، 
کتابخان��ه و واحده��ای فرهنگی اس��ت که طراحی و 
محاسبات این صحن را استادان دانشگاه شهید بهشتی 
انج��ام داده اند و تلاش ش��ده هنر معم��اری ایرانی و 
اسلامی در آن رعایت شود.در این نشست معدنکاران 
ش��مال فارس پنج هزار و 200 تن س��نگ به س��تاد 
بازسازی صحن حضرت زهرا)س( اهدا کردند که سهم 
شهرستان خرم بید از این میزان سه هزار تن اعلام شد.

ایرانیان 90 درصد ساخت و سازهای
عتبات عالیات را برعهده دارند

با حضور مسئولان ایران و کرواسی
پروژه تولید مشترک سیگار

 در مازندران افتتاح شد

جامعه بازرگانان بوشهر در ساخت
 خیمه گاه حضرت  ابوالفضل)ع( همکاری می کنند

ساماندهی 3 هزار نوجوان بسیجی 
ورزشکار در کشور

رشت- خبرنگار کیهان: 
نماینده هیئت دولت در امور چای از کارخانه داران بدهکار 
خواست در پرداخت مطالبات چایکاران بیشتر همکاری کنند.

کیهان هاشم نیا در ستاد راهبردی چای طی سخنانی با اشاره به 
برداش��ت 73 هزار تن برگ س��بز چای به ارزش 61 میلیارد تومان از 
ابت��دای چی��ن اول تاکنون گفت: در حال حاضر 38 میلیارد تومان از 
این مبلغ پرداخت ش��ده که 5 میلیارد توم��ان به صورت خرید آزاد، 
22 میلی��ارد تومان توس��ط دول��ت و 11 میلیارد تومان نیز توس��ط 
کارخانه داران پرداخت ش��ده اس��ت.وی افزود: به رغم افزایش قیمت 
برگ سبز چای، نسبت به کل مطالبات پرداختی سال گذشته به طور 
میانگین پول بیش��تری امسال به چایکاران پرداخت شده است اما تا 
زمان��ی که انتظار چایکاران برای دریاف��ت مطالبات به 3 روز کاهش 
نیابد نمی توانیم از عملکرد خود راضی باشیم.اس��تاندار گیلان اضافه 
کرد: اگر چه کارخانه داران در مجموع نسبت به سال های گذشته در 
پرداخت مطالبات عملکرد خوبی داشتند اما هنوز بدهی چایکاران به 
صورت کامل پرداخت نشده است.هاشم نیا در ادامه خاطرنشان ساخت: 
تاکنون حدود 6 هزار تن برگ سبز چای به صورت آزاد خریداری شده 
است و چایکاران مطالبات خود را دریافت کرده اند از این رو هر چقدر 
بازار چای به سمت خرید آزاد برود مشکلات چایکاران کمتر می شود.

بر پایه همین گزارش از 73 هزار تن برگ سبز چای برداشت شده، 
31 هزار تن معادل 46 درصد درجه یک و مابقی درجه 2 بوده است.

پرداخت 38 میلیارد تومان 
از مطالبات چایکاران شمال

اهواز- خبرنگار کیهان:
دانش آموزان خوزس�تانی در مسابقات قهرمانی کشور در 
رشته تنیس روی میز و ژیمناستیک مدال طلا و نقره را از آن 

خود کردند.
بر اساس این گزارش، نیوشا حقیقی دانش آموز مقطع ابتدایی در 
رش��ته ژیمناستیک با حرکات پارالل و نمایش به ترتیب مدال طلا و 

نقره را از آن خود کرد.
این گزارش می افزاید: در رشته تنیس روی میز سامان زلکی زاده 
در مس��ابقات قهرمانی کشور مدال های طلا و نقره کسب کرد و پس 
از به نمایش گذاشتن بازی های خود در این رشته به اردوی تیم ملی 

تنیس روی میز دعوت شد.
این مسابقات در نیشابور در حال برگزاری است.

کسب مدال های طلا و نقره ورزشی 
توسط دانش آموزان اهوازی

تبریز- خبرنگار کیهان:
س�فیر غنا در ای�ران، از نیاز کش�ور متبوع 
خود به نفت ایران و نیز گسترش روابط با تهران 

خبر داد.
س��فیر غنا در ایران، ظهر روز یکش��نبه در دیدار 
با اس��تاندار تبریز خواس��تار گسترش و تعمیق روابط 

تهران- آکرا شد.
باواه گیلبرت آیمبیلاه اظهار داش��ت: غنا به دنبال 
توسعه روابط تجاری و بازرگانی با ایران است و به نفت 
و سیمان ایران نیاز دارد. وی ایجاد رابطه با جمهوری 
اسلامی ایران را با توجه به شرایط کنونی جهان منطقی 
و قابل توجیه دانست و افزود: کشور غنا در ایجاد رابطه 

تجاری و بازرگانی میان دو کشور جدی است.
آیمبی��لاه از برق��راری رابطه تجاری ب��ا تبریز در 
راس��تای توس��عه روابط غنا و ایران استقبال کرد و از 
س��فر یک هیئت اقتصادی از غنا به تبریز در آینده ای 
نزدی��ک خبر داد. وی زمان این س��فر را اوایل س��ال 
2014 میلادی اعلام کرد و در ادامه خواس��تار س��فر 
هیئتی اقتصادی از تبریز به غنا برای بررسی زمینه های 
همکاری دو کش��ور شد.س��فیر غنا سرمایه گذاری در 
کش��ور متبوع خود را قابل اطمینان دانس��ت و گفت: 

هیچ خطری تجارت در غنا را تهدید نمی کند.
وی در پایان به نیاز کشورش به تکنولوژی جمهوری 

اسلامی ایران تاکید کرد.

سفیر غنا در ایران:

غنا به رابطه تجاری و بازرگانی با ایران نیاز دارد

اهواز- خبرنگار کیهان:
دستیار ارشد تخصصی بیماری های مغز و 
اعصاب دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور 
اهواز با کمک همس�رش ب�ه ارتباط بیماری 
ام اس با نوس�انات میدان مغناطیسی زمین 

پی بردند.
دکتر س��ید آیدین س��اجدی دس��تیار ارشد 
تخصصی بیماری های مغز و اعصاب دانشگاه علوم 
پزش��کی جندی ش��اپور اهواز با کمک همسرش 
دکتر فهیمه عبداللهی دستیار تخصصی بیماریهای 

داخلی با انجام پژوهش های فراوان و براساس نتایج 
یک مطالعه اکولوژیک وس��یع از نوع متاآنالیز که 
اطلاعات 111 مکان از 24 کشور را در بر می گیرد، 
ارتب��اط بین بیم��اری ام اس با نوس��انات میدان 

مغناطیسی زمین را کشف کردند.
ای��ن محقق و پژوهش��گر جوان اظه��ار کرد: 
نوسانات میدان مغناطیسی زمین شرایط لازم برای 
پاس��خگویی به ویژگی های این بیماری در سطح 
س��لولی و اپیدمیولوژیک را داشته و دلایل علمی 
و فیزیک��ی لازم برای توجیه رابطه ام اس با محل 

جغرافیایی سکونت، ماه تولد و مهاجرت را دارد.
ساجدی افزود: نوسان میدان مغناطیسی زمین، 
نه تنها حدود 56 درصد از تغییرات در شیوع این 
بیماری را توضیح می دهد بلکه حتی توانایی بالقوه 
ب��رای انجام پیش بینی در خصوص زمان افزایش 
خط��ر بروز حم��لات و تغیی��رات اپیدمیولوژیک 

ام اس را دارد.
وی خاطرنش��ان کرد: نتایج به دست آمده از 
این پژوهش توس��ط مراکز تحقیقاتی معتبر دنیا 
از جمله سازمان فضایی ناسا و همچنین سازمان 

فضایی روسیه تأیید شده و طی مقاله ای در چندین 
کنفران��س جهانی از جمله کنفرانس نورولوژی و 
اپیدمیولوژی در کشور فرانسه ارائه و مورد توجه 
محققان صاحب نام قرار گرفته است و در نشریه 

BMC Neurology به چاپ رسیده است.
وی تصریح کرد: طی 6 ماه گذش��ته دو گروه 
پژوهشگر از کانادا و یونان نیز یافته هایی در تأیید 
این موضوع گزارش کردند که حاکی از توجه سایر 
مراکز پژوهشی به این مسأله است. وی خواستار 

حمایت دولت از ادامه کار پژوهشی خود شد.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
همزم�ان با پنج�م ذی القع�ده روز تکریم 
و بزرگداش�ت امامزادگان، نخس�تین همایش 
بین المللی امامزادگان امروز با قرائت پیام هفت 

مرجع تقلید در اصفهان گشایش می یابد.
مدیرکل اوق��اف و امور خیریه اس��تان اصفهان 
ب��ا بیان این خبر گفت: هدف از برگزاری نخس��تین 
همای��ش بین المللی امامزادگان ک��ه روزهای 19 و 
20 ش��هریورماه در اصفهان برگزار می ش��ود پاسخ 
به جس��ارت های وهابی��ون به صحابه رس��ول الله و 
امامزادگان بیان کرد و افزود: پیام آیات عظام شیرازی، 

ن��وری همدانی، ج��وادی آملی، صاف��ی گلپایگانی، 
س��بحانی، علوی گرگانی و آیت الله مظاهری به این 

همایش قرائت می شود.
حجت الاسلام والمسلمین حسین اژدری با بیان 
اینکه مراسم افتتاحیه این همایش عصر امروز درسالن 
همایش های شهدای کوثر ارتش آغاز می شود، گفت: 
350 نفر از اس��اتید 9 کش��ور انگلس��تان، استرالیا، 
ایتالیا، فرانسه، ترکیه، قرقیزستان، عراق، افغانستان 
و ازبکستان و همچنین اساتید کشورمان با 570 مقاله 

داخلی و خارجی شرکت دارند.
وی ب��ا اعلام اینکه 436 مقاله داخلی و خارجی 

پذیرفته ش��ده در همایش در قالب 4 جلد کتاب و 
سی دی در آیین افتتاحیه به مدعوین ارائه می شود از 
رونمایی سند چشم انداز فرهنگی سازمان اوقاف و امور 
خیریه، رونمایی از پرتال جامع امامزادگان مدفون در 
کشور و همچنین رونمایی از صندوقچه داخل ضریح 
مطهر امامان معص��وم حضرت امام هادی)ع( و امام 
حسن عسگری)ع( ساخته شده در اصفهان خبر داد 
و افزود: علاوه بر برپایی یک نمایشگاه اختصاصی از 
امامزادگان کشور از40 هیات امنای نمونه و برجسته 

کشور نیز تجلیل بعمل خواهد آمد.
وی با بیان اینکه 20 نفر از مدیران عتبات عالیات 

عراق از دیگر میهمانان ویژه این همایش هس��تند، 
خاطرنشان کرد: در آیین اختتامیه این همایش به 5 
مقاله برتر جوایز نقدی از س��قف 50 میلیون ریال تا 

15 میلیون ریال پرداخت خواهد شد.
اژدری با اعلام اینکه قریب به 8 هزار امامزاده در 
کش��ور وجود دارد به دف��ن بالغ بر 718 امامزاده در 
استان اصفهان اش��اره و تصریح کرد: بالغ بر 1000 
امامزاده در کشورهای مصر، عراق، پاکستان، بحرین، 
افغانستان، هندوستان و عربستان وجود دارد که در 
این کنگره یک پرتال جامع و کامل از این امامزادگان 

در کشورهای یاد شده بدست خواهد آمد.

ضری�ح مطهر ح�رم حض�رت معصومه)س( 
صبح دی�روز با حضور آیت الله مکارم ش�یرازی 

غبارروبی شد.
به گ��زارش خبرگزاری فارس از ق��م، همزمان با 
سومین روز دهه کرامت، مراسم غبارروبی ضریح مطهر 

حضرت فاطمه  معصومه)س( برگزار شد.
در این مراس��م پس از برگزاری مراسم ویژه که با 
حض��ور جمعی از خادمان خواهر و برادر بارگاه کریمه 
اهل بیت برگزار شد، پس از گشودن در ضریح مطهر، 

مراس��م غبارروبی با حضور آیت الله مکارم شیرازی از 
مراج��ع تقلید و آیت الله س��عیدی متولی حرم مطهر 

حضرت معصومه)س( برگزار شد.
در ادامه این مراسم که در فضایی آکنده از معنویت 
برگزار شد شرکت کنندگان از ضریح مطهر و دل های 

خود غبارروبی کردند.
در پایان این مراس��م پ��س از قرائت دعا و زیارت 
حضرت فاطمه معصومه)س( آیت الله مکارم ش��یرازی 

دفتر یادبود حرم مطهر را امضا کرد.

با پیام هفت مرجع تقلید

نخستین همایش بین المللی امامزادگان امروز در اصفهان گشایش می یابد

با حضور آیت الله مکارم شیرازی

ضریح مطهر حرم حضرت معصومه)س( غبارروبی شد

پژوهشگر اهوازی ارتباط بیماری ام اس
با نوسانات میدان مغناطیسی زمین را كشف كرد

سرویس ورزشی-
بدون تردید باقی ماندن کشتی در المپیک بهترین خبر 
برای ورزش ایران بود، زیرا کش�تی پرمدال آورترین رشته 
ورزش�ی کشورمان در المپیک به حساب می آید و به نوعی 
جورکش تمام رش�ته های دیگر در تمام ادوار المپیک بوده 

است. 
در جریان برگزاری نشست اعضای کمیته بین المللی المپیک 
که در بوینوس آیرس آرژانتین برگزار می ش��ود، اعضا رای به بقای 
کش��تی در المپیک دادند. کشتی روز گذشته با 49 رای از 95 رای 
اعضای کمیته بین المللی المپیک موفق شد در بازی های المپیک 
باقی بماند اما کشتی که پیشینه اش به 3 هزار سال قبل و همچنین 
المپی��ک باس��تان برمی گردد حضورش تنها تا پایان س��ال 2024 
 IOC قطعی اس��ت. احتمالا برای المپی��ک 2028 کمیته اجرایی
بررسی های مجددی انجام می دهد تا ورزشهای اصلی را مشخص 
کرده و اگر رشته ای ضعیف عمل کرد، آن را به رقابت با سایر رشته 
ها بفرستد؛ اتفاقی که برای کشتی افتاد اما در مبارزه با هفت رشته 
دیگ��ر پیروز ش��د و به المپیک برگش��ت. ژاک روگ رئیس کمیته 
بین المللی المپیک پس از بازگش��ت کش��تی به بازی های المپیک 
گفت:  می خواهم از همین جا تبریک خود را به فدراسیون جهانی 
کش��تی اعلام کنم. کش��تی در ماه های اخیر شور و شوق و تلاش 
زیادی از خود نش��ان داد و شایس��ته ماندن در بازی های المپیک 
بود. کش��تی در ماه های اخیر ت��لاش زیادی برای مدرنیزه کردن و 

س�رمربی تیم ملی فوتبال کشورمان می گوید که 
مجبور شد در این مقطع زمانی ایران را ترک کند.

پس از مش��کلاتی که برای آماده س��ازی تیم ملی در راه 
حضور در جام جهانی پیش آمد، کارلوس کی روش هم ایران 
را ترک کرد تا بر نگرانی ها افزوده ش��ود. حدس و گمان های 
زی��ادی درباره علت ترک ایران از س��وی س��رمربی تیم ملی 
وج��ود دارد، موضوعی که ک��ی روش ترجیح می دهد به طور 
ش��فاف درباره آن صحب��ت نکند و مس��ئولیتش را بر عهده 
کفاش��یان و تاج می گذارد. س��رمربی تیم ملی فوتبال درباره 
عل��ت خروجش از ایران و حرف و حدی��ث هایی که در این 
رابطه به وجود آمده صحبت کرد که گزیده ای از مصاحبه اش 

در ادامه می آید: 
* ش��ما باید درباره خروج از ایران با کفاشیان صحبت کنید. 
او کاملا می داند که چرا مجبور شدم از ایران بروم. مسئولیت 

پاس��خگویی به این س��وال که چرا من از ای��ران رفته ام را به 
کفاشیان ارجاع می دهم. فعلا نمی خواهم صحبتی انجام دهم. 
همه مردم ایران می دانند، من به کفاش��یان نامه ای فرستادم. 

لطفا از رئیس فدراسیون در این رابطه سوال کنید. 
* همه شما می دانید که نحوه حمایت از تیم ملی و وضعیت 
مالی در فدراس��یون چگونه اس��ت. همین طور می دانید که 
نظ��ر تاج درباره لیگ چیس��ت و او درباره برگزاری بازی های 
لی��گ چطور فک��ر می کند. تنها نظر من این اس��ت که هیچ 
نظری ندارم! ترجیح می دهم هیچ اظهار نظری نکنم. صحبت 
کردن من در این مقطع درس��ت و مناسب نیست، بویژه بعد 

از نشستی که با سرپرست وزارت ورزش و جوانان داشتیم. 
* کاملا اش��تباه است که فکر کنیم من به فکر خودم هستم. 
هم��ه نگرانی ها برای تیم ملی اس��ت. کفاش��یان و تاج همه 

جواب ها را می دانند. 

کمیته تعیین و انتصاب مدیران ورزشی استان ها در وزارت ورزش و جوانان تشکیل شد.
با دستور صالحی امیری، سرپرست وزارت ورزش و جوانان، کمیته ای برای بررسی انتصاب های جدید در ادارات کل ورزش 
و جوانان اس��تان های کش��ور در وزارت ورزش و جوانان تشکیل شد. کیومرث هاش��می مدیرکل حوزه وزارتی وزارت ورزش و 
جوانان، احمد رس��ولی نژاد معاون پارلمانی، حقوقی و امور استان ها، صاحب حجتی مدیرکل امور استان ها و محمد رمضان پور 
مدیرکل حراست وزارت ورزش و جوانان اعضای این کمیته هستند. با این تصمیم از این پس تمامی تغییرات در سطح مدیریت 

ورزش استان ها ابتدا در این کمیته بررسی می شود و سپس گزینه مورد نظر برای گرفتن تاییدیه به وزیر معرفی خواهد شد.

یوس�ف کرم�ی پ�س از 5 م�اه دوری از تی�م ملی 
تکواندو به اردو دعوت ش�ده اما هن�وز برای حضور در 
اردو تصمیمی نگرفته اس�ت. هادی ساعی در این مورد 
گفت: ش�رایط اردوی تیم ملی این طور نیست که کسی 

هر زمان خواست به اردو بیاید یا برود.
مدیر فنی تیم های ملی تکواندوی گفت: ما تکواندوکاران را 
بر اساس شایستگی و لیاقتی که از خود نشان می دهند و واجد 
شرایط هس��تند به اردو دعوت می کنیم اما خودشان هستند 
که شرایط را می سنجند و اگر خواستند به اردو می آیند و اگر 
دیدند ش��رایط لازم را ندارند، نمی آیند. ش��رایط تیم ملی این 
طور نیس��ت که هر کس هر زمان که خواست به اردو بیاید و 
هر زمان که خواست برود. ما این بار هم از او دعوت کردیم که 
به همه اهالی ورزش و خانواده تکواندو نشان دهیم با هیچ کس 
مش��کلی نداریم. باز هم می گویم هر کس لیاقت لازم را داشته 
باش��د به اردو دعوت می شود و ما با هیچ کس مشکلی نداریم.

هادی س��اعی با تاکید بر اینکه دلیل غیبت یوس��ف کرمی را 
نمی دان��د گفت:  این که چرا به اردو نیامده را نمی دانم ش��اید 
برای خودش دلایل قانع کننده ای داش��ته ک��ه به اردو نیامد. 
ش��اید شرایط را مناس��ب ندانسته یا ش��اید خودش احساس 
کرده که دیگر نمی تواند در اردو باش��د. به هر حال اگر به اردو 
آمد و صحبت کرد ش��اید دلیلش قانع باش��د. باید ببینیم که 

چه می ش��ود.وی در پاسخ به این سوال که با توجه به شرایط 
موجود، آیا یوسف کرمی هنوز هم شانس دارد به اردوها بیاید 
ادامه داد: چند روز اس��ت که اردوی تیم ملی ش��روع ش��ده و 
نمی ش��ود که بی خبر بود و در اردو حضور نداشت. باید بررسی 
کنیم ببینیم که چه می ش��ود و بعد تصمیم لازم در این مورد 

را می گیریم.
کرمی: نگفتم که به تیم ملی نمی آیم

اما یوسف کرمی در پاسخ به این پرسش که چرا در اردوی 
تیم مل��ی تکواندو حضور پی��دا نکرده، گفت: م��ن با ذوالقدر 
صحبت کردم و قرار است امروز جلسه ای حضوری با هم داشته 
باش��یم. من نگفتم که به اردوی تیم ملی نمی روم. متاس��فانه 
ش��نبه گفته اند که من به اردوها نم��ی روم، این حرف از زبان 
من نبوده اس��ت، برخی کم لطفی می کنند. تمام مس��ائل پس 
از جلس��ه  سه شنبه با ذوالقدر مشخص می شود.قهرمان سابق 
تکواندوی جهان و آسیا در پاسخ به این سوال که چه مشکلی 
دارد که در اردوهای تیم ملی حضور پیدا نکرده اس��ت، تاکید 
کرد: من مش��کلی ندارم. ملی پوش تکواندوی ایران در واکنش 
به اظهارنظر هادی س��اعی مبنی بر این که کرمی دلیلی برای 
غیبتش در اردوهای تیم ملی نیاورده است، تصریح کرد: من با 
آقای ساعی حرف نزدم و جلسه ای با ایشان نداشتم. سه شنبه 

بعد از جلسه با دبیر فدراسیون همه چیز مشخص می شود.

در حال�ی که مدت زم�ان زیادی تا آغ�از مس�ابقه های وزنه برداری 
قهرمان�ی جهان باق�ی نمانده، عدم حضور ملی پوش�ان المپیکی در این 

رقابت ها مورد توجه برگزار کننده مسابقه ها قرار گرفته است.
پس از اتفاق ه��ای رخ داده بین وزنه برداران المپیکی با کادر فنی تیم ملی، 
م��دال آوران ایران در بازی های المپیک لندن دیگر در تیم ملی حضور ندارند، تا 
پولادمردان با ترکیب جدیدی در مس��ابقات جهانی 2014 حاضر شوند. اتفاقی 
که از دید مسئولان برگزاری رقابت ها نیز پنهان نمانده است. سایت مسابقه های 
وزنه برداری قهرمانی جهان وروکلاو 2013، در مورد تیم ملی ایران با تیتر »تیم 
ایران بدون مدال آوران لندن؟« نوشت: تیم وزنه برداری مردان ایران در بازی های 
المپیک لندن چهار مدال )یک طلا، 2 نقره و یک برنز( به دست آورد. اکنون تیم 
ایران برای مسابقه های قهرمانی جهان در وروکلاو، کیانوش رستمی دارنده مدال 
برنز دس��ته 85 کیلوگرم، نواب نصیرش��لال دارنده مدال نقره المپیک در دسته 
105 کیلوگرم و بهداد سلیمی و سجاد انوشیروانی دارنده مدال طلا و نقره فوق 

سنگین )دسته 105+ کیلوگرم( را در اختیار ندارد.

سرویس ورزشی-
صحب��ت های تازه رئیس کمیت��ه ملی المپیک در خص��وص آمادگی ایران برای 
میزبانی از مس��ابقاتی چون بازی های آسیا توجه اهالی ورزش را به خود جلب کرد به 
خصوص آنجایی که علی آبادی مدعی ش��ده بود : »اگر پروژه های در دست ساخت به 
مرحله اتمام برسد و زیرساخت  های لازم تامین شود، حداکثر تا هشت سال دیگر ایران 

می تواند آمادگی صد در صد برای میزبانی بازی های آسیایی را داشته باشد.«
اما واکنش ها نس��بت به این صحبت ها متفاوت بود که در یکی از آنها می توان به 
مطلب کوتاه روزنامه کیهان در ش��ماره 20586  دوش��نبه اشاره کرد که عنوان شده بود 
»میزبانی از رویدادهای بزرگی چون بازی های آسیایی و جام ملتهای آسیا بهترین اتفاق 
برای ورزش ایران اس��ت اما آیا به واقع تنها ب��ا دلخوش کردن به چنین وعده هایی، این 
مهم محقق می ش��ود؟! اهالی ورزش چندین و چند س��ال است که انتظار بهره برداری 
از ورزش��گاه نقش جهان اصفهان را می کش��ند ولی با گذشت 10 سال هنوز درهای این 
ورزش��گاه به روی علاقه مندان به فوتبال بس��ته است.  با چنین رویکردی- که تعمیرات 
تنها یک ورزشگاه 10 سال به طول می انجامد- قطعا پروژه های نیمه تمام تا 8 سال آینده 
به اتمام نمی رس��د.  در پایان بد نیست به این نکته هم اشاره داشته باشیم که در زمان 
ریاست علی آبادی بر سازمان تربیت بدنی، ایران میزبان بازی های کشورهای اسلامی شد 
اما در فاصله چند ماه تا آغاز مس��ابقات وی و همکارانش انصراف رس��می کشورمان را از 
میزبانی اعلام کردند.« نگارش این مطلب کوتاه س��وء تفاهماتی را برای دوس��تان عزیز 

ما در کمیته ملی المپیک بوجود آورده بود که لازم است توضیحاتی کوتاه ارایه شود. 
اول اینکه انتقاد از وضعیت نابسامان برخی اماکن ورزشی ، انکار فعالیت های بیشمار 
صورت پذیرفته در بخش زیربنایی نیس��ت. در چند سال اخیر علی الخصوص در دوران 
ریاس��ت علی آبادی بر سازمان تربیت بدنی فعالیت های گسترده ای در زمینه ساخت و 
ساز صورت پذیرفت که از جمله آن می توان به بهره برداری از چندین و چند ورزشگاه 
15 هزار نفری در اقصی نقاط کشور اشاره کرد. اما با این حال نمی توان چشم ها را هم 

بر روی برخی نقاط ضعف که پروژه ملی نقش جهان اصفهان یکی از آنهاست، بست. 
موض��وع دوم اینک��ه لزوم آن م��ی رود درتکمیل پروژه های نیم��ه تمام از جمله 
ورزش��گاه نقش جهان، یادگار امام تبریز و ورزش��گاه 50 هزار نفری ش��یراز و بسیاری 
دیگر از اماکن ورزش��ی ، اهتمام بیشتری ورزید که در این میان نقش دستگاه ورزش 
و در راس آن ش��رکت توسعه و نگهداری امکان ورزشی بیشتر از سایر ارگان هاست و 

مسئولیت چندانی متوجه کمیته ملی المپیک نیست. 
مورد س��وم هم اش��اره به برخی ش��رایط خاص برای گرفتن میزبانی بازی های آسیایی 
اس��ت، مس��ئولان کمیته ملی المپیک به خوبی بر این موضوع واقف هس��تند که در بحث 
میزبانی، داشتن زیرساخت های مناسب تنها یک بخش ماجراست، ما در موارد دیگر از جمله 
چگونگ��ی برگ��زاری رقابت های بانوان به دلیل پایبندی به مباح��ث اخلاقی با موانعی روبرو 
هس��تیم. تایید کننده این موضوع نیز صحبت های روز گذشته بهرام افشارزاده با خبرگزاری 
مهر است که گفته : در بازی های آسیایی و المپیک حضور بانوان قطعی است و برای ما فعلا 
امکان برگزاری همزمان مسابقات آقایان و بانوان امکان پذیر نیست. برگزاری چنین رقابتهایی 

امکانات و شرایط ویژه ای می خواهد که با معیارهای دینی و فرهنگی ما مغایرت دارد.  
و اما مورد چهارم اینکه در موضوع برگزار نشدن بازی های کشورهای اسلامی در تهران، 
مهندس علی آبادی و همکارانش اعتقاد داشتند برای حفط تمامیت ارضی ایران اسلامی و 
در اعتراض به درج نشدن نام »خلیج فارس« بر روی مدال های اقدام به لغو مسابقات کردند. 
هرچن��د که این دلیل به خودی خود پس��ندیده و موجب غ��رور جامعه ورزش بود اما نباید 
این نکته را از یاد ببریم خود ما هم در راه برگزاری مس��ابقات با مش��کلاتی روبرو بودیم که 
مشکلات در امضای قرارداد با پیمانکار برگزار کننده مراسم افتتاحیه  تنها یکی از آنها بود.   
با تمام مسائل مطرح شده در پایان بر این نکته تاکید داریم که میزبانی رویدادهای 
بزرگ ورزش��ی بر رشد ورزش کشورمان تاثیر ش��گرفی دارد و امیدواریم شرایطی فراهم 
آی��د که در آینده ای نزدیک، ایران همانند گفته های رئیس کمیته ملی المپیک میزبان 

رویدادهای مهم ورزشی باشد. 

کشتی تا المپیک 2024 ماندگار شد

بهترین خبر برای ورزش ایران

پیشرفت انجام داد که این مدرنیزه کردن شامل اضافه کردن زنان 
به این ورزش بود. تغییر قوانین در ورزش کشتی باعث شد کشتی 

بیشتر برای مردم قابل فهم شود. 
کشتی باید دستخوش تغییرات اساسی شود

افش��ارزاده یکی از مقامات بلن��د پایه کمیته ملی المپیک بود 

که نس��بت به بازگشت کشتی به المپیک واکنش مثبت نشان داد 
و گف��ت: ما نامه کامل��ی را از طرف کمیته المپیک به ژاک روگ و 
هیات اجرایی و توماس باخ نایب رئیس IOC نوشتیم. خوشبختانه 
کش��تی در المپیک مان��د. امیدوارم در بازی ه��ای آینده بتوانیم با 
اعضای کامل در رقابت های این رش��ته حضور پیدا کنیم.  کش��تی 

باید در فنون، اجرا، زمان و داوری دستخوش تغییرات اساسی شود 
تا بتواند تماشاگر جذب کند در غیر این صورت ممکن است لطمه 
بخورد. فدراس��یون جهانی باید برنامه کاملی داش��ته باش��د که به 

شکل مطلوب و شایسته ای کشتی در بازی های المپیک بماند.  
اظهار نظر قهرمان پرآوازه کشتی فرنگی

بس��یاری دیگ��ر از چهره های سرش��ناس کش��تی از جمله 
الکساندر کارلین نیز روز گذشته به اظهار نظر در خصوص بازگشت 
این رش��ته ورزش��ی به المپیک پرداختند. قهرمان پرآوازه کشتی 
فرنگ��ی جهان در این باره گفت: نتیجه بزرگی کس��ب کردیم هم 
برای ما و هم برای جوانانی که تازه می خواهند وارد دنیای کش��تی 
شوند. کش��تی تاریخچه غنی دارد و همیشه در بازی های المپیک 

حضور داشته است.
خبر خوشحال کننده برای ورزش

اما ب��دون تردید باقی ماندن کش��تی در المپی��ک، بهترین 
خبر برای ورزش ایران بود. زیرا کش��تی پرمدال آورترین رش��ته 
ورزشی کشورمان در المپیک به حساب می آید و به نوع جور کش 
ورزش در تم��ام ادوار المپی��ک بوده اس��ت. از زمان��ی که کمیته 
المپیک تش��کیل شده ما یکی از ش��رکت کنندگان در مسابقات 
بوده ایم و بیش��تر مدال ها را از طریق همین رش��ته ورزشی درو 
کرده ایم. درس��ت اس��ت که می گوییم دوومیدانی، ژیمناستیک و 
شنا ورزش های مادر هستند اما کشتی عمومی ترین ورزش کشور 

ماست. 

تشکیل كمیته انتصاب مدیران ورزشی

واکنش ساعی به غیبت کرمی در اردوی تیم ملی تکواندو

اعزام قطعی تیم ملی  فوتسال به برزیل
سرپرس��ت کمیته فوتس��ال معتقد اس��ت تیم ملی فوتس��ال ایران با وجود 

مشکلات مالی به مسابقات گرند پریکس برزیل اعزام می شود.
بازگشت یک امتیاز داماش

رئی��س کمیته انضباطی در نامه ای به س��ازمان لیگ اع��لام کرد یک امتیاز 
داماش گیلان تا بررسی پرونده از سوی کمیته استیناف لغو شود.

موانع پیش رو در میزبانی از رویدادهای بزرگ ورزشی

نخستین اظهارنظر سرمربی تیم ملی پس از شایعه استعفایش
كی روش: مجبور شدم ایران را ترک كنم

رئیس سازمان تیم های ملی بسکتبال با اشاره به اردوی تیم ملی در مورد وضعیت قرارداد بچیروویچ اظهار نظر 
کرد.

محمدرضا مش��حون با اش��اره به بازگشت مهمد بچیروویچ به ایران و تمرین های تیم ملی برای اعزام به تورنمنت چین گفت: 
اردوی تیم ملی ایران با حضور بازیکنان، زیر نظر بچیروویچ آغاز شده است. 15 بازیکن در این اردو هستند که ترکیبی از باتجربه ها 
و جوانان محس��وب می ش��وند و طبق نظر کادرفنی و س��ازمان تیم های ملی به تمرین ها دعوت شده اند. از این لیست نیز بهترین 
نفرات انتخاب خواهند شد تا تیمی شایسته در تورنمنت چین حاضر شود و به میدان برود. تمام تلاش ما این است که ترکیب تیم 
به گونه ای باش��د که هم جوانان فرصت خوبی بدس��ت بیاورند تا بازی کنند و هم بازهم از نام بسکتبال ایران دفاع کنیم و نمایش 
قابل قبولی در پکن داشته باشیم.  مشحون در پاسخ به این سوال که آخرین وضعیت قرارداد بچیروویچ چگونه است؟گفت: قرارداد 
بچیروویچ تمام شده و ما باید با او قرارداد جدید امضا کنیم. با این حال او به طور قطع تا پایان جام جهانی اسپانیا در ایران خواهد 
ماند اما برای المپیک ریو باید شرایط را بسنجیم چون وضعیت مالی و امکانات مورد نیازمان باید مهیا باشد تا با برنامه ریزی بلند 
مدت با بچیروویچ قرارداد ببندیم. در هر حال او مربی بزرگی است و در این مدت سه مدال طلا و یک نقره برای ما بدست آورده 

که کارنامه خوبی است. ما اهداف والاتری داریم و با تمام توان کار می کنیم و بهترین تصمیم را می گیریم.

پایان قرارداد سرمربی تیم ملی بسکتبال

بازتاب غیبت المپیکی های وزنه برداری ایران 

اراک- خبرنگار کیهان:
نخستین ش�رکت تعاونی کشت و صنعت 
گیاه آلوئه ورا کشور در منطقه آوه شهر ساوه 

به بهره برداری رسید.
در مراسم بهره برداری این واحد تولیدی استاندار 
مرکزی گفت: کارکنان و کارشناسان این مجموعه با 
تلاش سه ساله توانستند فناوری کاشت و فرآوری 

این محصول را به خوبی یاد بگیرند.
علی اکبر شعبانی فرد افزود: تا پیش از بهره برداری 
از این واحد، تولید گیاه آلوئه ورا برای کش��اورزان با 
مشکل روبرو بود که در حال حاضر زمینه تولید انبوه 
این محصول توسط کشاورزان به روش گلخانه ای و 

باز فراهم شده است.
همچنین در این مراس��م مدیرکل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی اس��تان مرکزی گفت: برای ساخت 
این واحد تولیدی 55 میلیارد ریال س��رمایه گذاری 

شده است.
ناصر ش��یخی افزود: برای راه اندازی این شرکت 
تعاونی تولیدی، یک میلیارد و هفتصد میلیون تومان 

از تسهیلات بانک مرکزی استفاده شده است.
مدیرعامل این ش��رکت تعاون��ی ظرفیت تولید 
این محصول را در فاز اول 12 هزار تن اعلام کرد و 
افزود: با بهره برداری کامل از این واحد تولیدی برای 
200 نفر به طور مستقیم اشتغال ایجاد شده است.

بهره برداری از نخستین شركت تعاونی كشت و صنعت 
آلوئه ورا در ساوه

طبس-خبرنگار کیهان:
به مناسبت دهه کرامت سیزدهمین شب شعر رضوی با عنوان 
ش�ب شعر سپیده هش�تم با حضور شعرای برجسته کشوری و 

محلی برگزار شد.
در این مراس��م ش��عرای میهمان و شهرستان س��روده های جدید 
خ��ود را در مدح و منقبت حضرت رض��ا)ع(، حضرت معصومه)س( و 
برادرگرامیش��ان حسین  بن موس��ی الکاظم)ع( در طبس قرائت کرده 

و در ادامه از کتاب »شعر رضوی در میقات الرضا)ع(« رونمایی شد.
کتاب شعر رضوی در میقات الرضا)ع( مجموعه اشعار برگزیده شعرای 
شرکت کننده در 12 دوره شب شعر رضوی است که هر ساله در دهه 
کرامت در طبس برگزار می شود.این کتاب مشتمل بر 173 قطعه رباعی 
از بیش از 30 ش��اعر ولایی کشوری در 92 صفحه می باشد که تمامی 
اش��عار در م��دح و منقبت حضرت رض��ا)ع( و حضرت معصومه)س( و 
امامزاده حس��ین بن موسی الکاظم)ع( طبس، سروده شده است.کتاب 
شعر رضوی در میقات الرضا)ع( توسط معاونت فرهنگی موسسه آستانه 
مبارکه حضرت حسین بن موسی الکاظم)ع( تدوین و توسط شرکت به 
نشر از موسسات چاپ و انتشارات آستان قدس به چاپ رسیده است که 

به زودی توزیع و در اختیار علاقه مندان قرار می گیرد.

در مراسم شب شعر رضوی طبس
کتاب شعر رضوی در میقات الرضا رونمایی شد

*در شرایطی که قرار بود از دیروز اردوی آماده سازی تیم ملی بوکس برای اعزام به 
اردوی مشترک درارمنستان آغاز شود و در حالی که 6 - 5 نفر از بوکسورها هم به 
اردو آمده بودند، مسئولان فدراسیون بوکس اعلام کردند به دلیل بی پولی و نداشتن 
توان مالی لازم این اردو لغو شده است! بعد از این مسئله با بوکسور هایی که قرار بود 

به این اردو بیایند تماس گرفته و به آنها گفته شد که فعلا به اردو نیایند!
*برای اولین بار رقابت های لیگ باشگاهی دو و میدانی در مواد تخصصی 
پرتاب ها و با نام جام »حسین آقابرقچی«، پیشکسوت رشته دو و میدانی 
در تهران انجام می شود.علی اصغر هادی زاده، سرپرست انجمن دو و میدانی 
جانبازان و معلولین در خصوص این رقابت ها گفت: خوشبختانه استقبال 
خوبی از این مس�ابقات شده و 175 ورزشکار از 18 استان کشور در قالب 

20 تیم در این مسابقات یک روزه شرکت می کنند.


